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Verksamhetsåret 2020 inleddes med årsmöte den 15 mars vid Kirsebergs kulturhus. På grund av den
pandemi som plågade stora delar av världen, så även Sverige och Malmö, hölls årsmötet utomhus för att
minska risken för smittspridning. På grund av detta hölls också mötet kortare än vanligt och inga föredrag
eller andra extra aktiviteter hölls.

Effekterna av pandemin har präglat föreningsarbetet under hela verksamhetsåret. Styrelsens inriktning
har varit att upprätthålla ett visst mått av aktiviteter och traditioner under former som håller nere risken för
smittspridning. Avsikten har varit att stötta den goda sammanhållningen på Rostorp och ge en känsla av
samhörighet i en tid av isolering, utan att utsätta medlemmarna för onödiga risker eller samhället för
påfrestningar. Följden av detta blev att ett antal planerade eller återkommande aktiviteter fick ställas in
helt, medan andra genomfördes under andra former eller vid annan tidpunkt än vanligt.

● Städdagen genomfördes 10 maj, vilket var en månad senare än vanligt. I samband med detta
hölls också frö- och växtbytardag utomhus, på Rostorpsplanen.

● En kurs i beskärning av fruktträd hölls i juni
● Midsommarfirandet kunde genomföras, men under lite enklare former än vanligt och utan den

vanliga ringdansen runt midsommarstången.
● Rostorpsdagen firades den 5 september, men utan den traditionella kräftskivan. Istället hölls en

kräftpicknick på egna filtar eller vid egna bord, under bar himmel. På dagen höll flera medlemmar
sina trädgårdar öppna för besök i små grupper och förevisade höns, biodling,
regnvattenhantering och mycket annat.

● Garageloppis hölls i september istället för på våren och hade många deltagande hushåll.
● Under Halloweenhelgen i slutet av oktober arrangerades nattvandring som ett försök, efter att

många medlemmar var oroliga över otrevligt bus och stök i området. Försöket föll ut väl, med
många deltagande och en klart lugnande inverkan på situationen.

● Det traditionella nyårsfirandet på Rostorpsplanen ställdes in, men nyårstalet kunde ändå hållas.
Kent Skoog höll talet och kunde önska alla Rostorpsbor ett Gott nytt år den digitala vägen, genom
en inspelning av talet som släpptes på föreningens hemsida.

Styrelsen bedömde att det inte var lämpligt att kalla till årsmöte innan mars månads utgång, som
stadgarna föreskriver. Medlemmarna informerades om senareläggningen och anledningen till det. I april
bedömde styrelsen att möjligheterna att hålla årsmöte utomhus skulle vara tillräckliga under maj och
beslöt att kalla till årsmöte 9 maj.


